
 Referat af virtuelt skolebestyrelsesmøde 
 

Mandag den 25. januar 2021 kl. 18.30 – 19.30 
 
(Angivelsen i parentes er vejledende tidsestimat i minutter til det enkelte pkt., O=orientering og afklarende spørgsmål, D=de-

bat, B=beslutning) 

 

Til stede:  

Skolebestyrelsen; 

Line Vogdrup, Randi Thyge Mikkelsen, Mikkel Østerby Andreasen, Anne Kathrine Ørnstrup Clausen, 

Gitte Bindzus Foldager, Jonas Petersen, Jane Hyldborg, Bjarke Fredberg, Elisabeth Rask Vang 9.a Niels 

Petersen, Michael Laursen. Anette Poulsen, Dorte Busk Bro 

 

SFO forældreråd:  

Henriette Noe, Mette Kromann, Tine Jensen, Katrine Flye Jensen, Anna Navntofte, Stig Thesbjerg Le-

onhart 
 

Afbud: Rikke Kondrup, Rikke Gade Johansen, Lasse Stenbock Vestergaard, 
 

Velkommen i 2021! 

 

1:   Godkendelse af dagsorden (4) (B) 
➢ Behandling og beslutning om eventuelle ændringsforslag til nærværende udkast.   

 Ad 1) Godkendt 

 

2: Godkendelse af referat af møde den 16. december 2020 (1) (B) 

Ad 2) Godkendt 
 

3:   Meddelelser (5) (O)  
➢ Status på fællesmøde om digitalisering. 

Ad 3) Fællesmødet udskydes til september/oktober. Der er ikke fastlagt en dato, og der er 

aftale om, at mødet kan udskydes helt til slutningen af 2021 

 

4:   Nyt fra elevrådet (5) (O, D) 

Ad 4) Der har ikke været afholdt elevrådsmøde  

 

5:   Forventet regnskab 2020: 
a. Sølystskolen undervisningsdelen:      Årsresultat: +  650.000            Akkumuleret: + 2.200.000 

b. Sølystskolens SF0:                              Årsresultat: - 1.500.000           Akkumuleret: + 450.000 

c. Kaløvigskolen:                      Årsresultat: -   420.000!!!        Akkumuleret: + 540.000!!! 

 

Ad a) Overskuddet skyldes bl.a. færre vikarudgifter p.g.a. corona-restriktioner og nedluk-

ning. Budgetterede istandsættelser er iværksat 

 

Ad b) Renovering og bygning af skolegårde er iværksat 

 

Ad c) Der sket en regnefejl i forvaltningen, og hvis Kaløvigskolen skal tilbagebetale et be-

løb i den forbindelse, vil det akkumulere overskud ende på ca. 100.000 i stedet. Lokaler er 

Sølystskolen 
Egå Havvej 5 
8250 Egå 



blevet renoveret, og der er købt en minibus. Eleverne har været på lejrskole, hvilket man 

ikke har været på i flere år. En væsentlig andel af skolens gode økonomi er, at der et meget 

lavt sygefravær.  

 

6:   Coronasituationen lige nu O, D 
Orientering om status set fra skolens side, herunder opmærksomhed på elevtrivsel og personaletrivsel. 

Ad 6) 

            Skolens ledelse: 

• Går overordnet rigtig godt, og alle har lært af nedlukningen i marts. Både lærere pæda-

goger, forældre og elever knokler for at få det til at fungere. En stor tak til alle for det! 

• Der er mulighed for nødundervisningen og et mindre antal elever er tilknytte p.t. 

• Specialklasseelever kan efter aftale med forældre blive hjemme, hvis man er bekymret 

for smitte. Det benytter især nogle af de ældste elever sig af 

• Det tekniske set up tog en del tid at få etableret med udlån af Chromebooks og med at få 

private devises til at fungere. Alle medarbejdere, elever og forældre har lagt sig i selen, 

og nu er der meget færre tekniske udfordringer. 

• Det er hårdt og svært for lærerne at holde dampen oppe, men man hjælper hinanden og 

udveksler forløb og ideer til variation i undervisningen. Det understøttes også af møder 

blandt faglærere og trivselsmateriale fra PPR  

• Der er fokus på personaletrivsel med MUS-samtaler og teammøder 

• Undervisning er planlagt i mindst to-timers moduler  

• Specialklasselevernes undervisning er samlet på færre lærere 

• I SFO’en er der ca. 25 børn i nødpasning. Man oplever at forældrene selv søger at løse 

opgaven og er gode til at melde tilbage, når der er brug for nødpasning 

• Der arbejdes på at finde en model til vikardækning ved længere fraværsperioder  

• Lige nu har vi nødundervisning. og der kommer, som ministeren har varslet, nogle løs-

ninger i forhold til prøverne for 9. årgang 

 

Skolebestyrelsen: 

• Stor ros til lærere og pædagoger – man oplever god kvalitet i onlineundervisningen 

• Sølystskolen giver et godt skoletilbud. Vi er godt med i forhold til andre skoler 

• Chromebook kom med en god timing 

• Selv 0. klasses elever sidder spændte hver dag - også på 3. uge.  

• Ro på skolen for specialklassen  

• Møde for ordblinde elever var en god prioritering og godt set 

• Skemaer med dobbeltmoduler fungerer godt 

• Dejligt, at SFO-pædagogerne også er med i onlineundervisning f.eks. til at sige god mor-

gen 

 

Elever: 

• Når man er 9. kl. elev, er det svært med usikkerheder omkring prøver.  

• Vikaropgaver uden onlinemøde er svært at deltage i 

• Dejligt, at der arbejdes på at få mere variation i undervisningen 

 

7: Eventuelt 

Ad 7) Intet  
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